
 

Grundejerforeningen Ovesdal | ovesdal.dk  Side 1 af 2 

Referat af bestyrelsesmøde 
I Grundejerforeningen Ovesdal 

Tirsdag den 7. juni 2022 
 
 
Mødet afholdes hos formand Stefan B. 
Tilstede: Stefan, Erik, Peter, Jakob (afbud fra Søs og Keld) 
 
 
Mødets agenda: 
 

1. Status på grønne arealer 
a. Aftaler med Topkapper 
b. Pris for ekstra græsslåning på alle stikveje 

2. Status på grønt udvalg 
a. Træer plantet 
b. Bærhave etableret 
c. Skilte vedr. Smag på Aarhus 

3. Platantræer – vi skal huske at få sammenlignet de forskellige tyder af 
beskæring 

4. Arbejdsdag – hvad gør vi? 
5. Tilbud på ”lapning” af cykelstier 
6. Sankt Hans arrangement 
7. Vejfest – har vi fastlagt, hvem der vil stå for den og givet besked? 
8. Status på økonomi 
9. Næste bestyrelsesmøde 
10. Evt. 

  
 
 
Grønne arealer / Topkapper 
Vi skal have beskåret sideskud på platantræerne ned ad Stamvejen så den ikke 
rammer lastbiler og varevogne. Min. 3-3,5 m (de størst lastbiler er 4 m høje) 
 
Vest for stien i Frugtlunden skal græsset IKKE slåes. 
 
Vi vil meget gerne have et system for afhentning af haveaffald (igen) 
 
Ekstraudgiften for glæsslåning på alle stikveje (beboernes egne arealer) vurderes til 
at være betragtelig min. 15.000 om året. (svarende til en merudgift på kr. 300 pr. 
medlem). Vi gør ikke noget nu. Men foreligger det på Generalforsamlingen.  
 
Grønne arealer / Det Grønne Udvalg 
 
Årets arbejde er 100% på plads. Fantastisk arbejde. 
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Der er et par træer på boldbanen som bør/skal fældes. 
Vandhullet klarer det (indtil videre) fint efter dræn er lavet på central. 
 
8 stk. birkestubbe er rodfræset og væk. 
 
Der er kommet skilte op med smag på Aarhus. (der skiftes 2 ved lejlighed pga 
tekstfejl.) EM 
 
Vejskilte, Keld har indhentet tilbud. Erik checker priser hos anden leverandør til 
næste møde, blot til sammenligning. 
 
EM henter ekstra frøblanding ved lejlighed til supplement af vildtbedet. 
 
Platantræer: 
Husk vi skal have taget billeder af platantræer / allé til sammenligning. 
 
 
Arbejdsdag: 
Arbejdsdag kunne evt. være i forbindelse forbindelse med vejfest. 
 
 
Tilbud på ”lapning” af cykelstier: 
Der var enighed om skyde dette punkt til hjørne, indtil vi har hørt fra kommunen 
omkring stiprojektet. 
 
 
Sankt Hans arrangement 
Afholdes 23/6 kl. 19.30 på boldbanen. Fin tilslutning med sang, hygge og boldspil. 
 
 
Vejfest 
Vi skal have undersøgt om der er mod og kræfter at sidste års arrangører, gider 
gentage succes’en. 
 
Økonomi 
Keld melder alt OK, alting kører efter planen. (regnskabsoversigt vedhæftet) 
 
Vi skal have indført co-signing på betalinger. Som minimum på større bevægelser 
f.eks på over 50.000. 
 
Status på skattekontoen ved næste møde (da den er nedsat) 
 
 
Eventuelt 
Næste bestyrelsesmøde er aftalt til mandag den 8. august 2022. 
 



Grundejerforeningen Ovesdal

Budget Regnskab
Indtægter:
Kontingent 175.000 175.000
Hensat til asfaltfond 50.000 50.000
Renteindtægter 0 0
indtægter i alt 125.000 125.000

Vedligeholdelse af arealer:
Snerydning 5.000 0
Græs og bede 48.375 12.094
Indkøb (maskiner, planter mm.) 0 0
Renholdelse af kanter 0 0
Arbejdsweekend 1.000 0
I alt 54.375 12.094

Øvrige udgifter:
Vejfest 4.000 0
Tilskud til Mårslet Bladet og Juletræslaug 1.500 0
Bestyrelsesmøder 2.000 400
Generalforsamling 500 693
Kontingenter 700 600
Fastelavnsfest og lignende 0 1.636
Forsikring 2.000 0
Administration, website 600 50
Gebyrer bank, betalingsservice 1.700 837
Renteudgifter 0 -3.017 (Overført til asfaltkonto)
Diverse 1.000 5.000
Projektopgaver 65.000 48.094
I alt 79.000 54.292
Udgifter i alt 133.375 66.386

Overskud -8.375 58.614
0

Djurslands Bank saldo primo 8.441,06
Nordea Saldo primo 24.949,28
Djurslands Bank ultimo 92.004,47 58.614,13
Asfaltkonto

Djurslands Bank 385.975,47
Skattekonto 349.000,00

Samlet indestående (drift og asfalt) 826.979,94

Regnskabsopgørelse pr. 8.-6.-2022


